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Hei Mikkel, 

Viser til brev datert 2.10.2023, som gjeld foryngingsplikt etter hogst, info. 

Nevnte avvirking har blir planta i vår 2023, og tilskudd/skogfond blei utbetalt til grunneigar 
september 2023. Sjå vedlagt vedtaksbrev frå Alver kommune, samt eit par andre e-
postkorrespondanser i forbindelse med dette.
Ta kontakt om du treng meir informasjon. 

Når me først er i kontakt, så har eg eit anna spørsmål vedrørande utbetaling fra skogfondskonto 
tilbake i2012:  Det er då investert 680 000 kroner i Kleivdalsvegen ifbm. oppgradering av denne 
grunna vassledning inn mot Leknes/Hillesvåg, og nevnte felt som no er planta i er langs dette. 
340 000 er henta frå grunneigars skogfond, som på det tidspunktet var min far. Vegen er så i 
ettertid regulert ned til 12,4 m lengde transport grunna skarp sving i andre enden ca 4-5 km unna, 
sjølv om dette ikkje på min eigedom, ca 3 km unna. Heile vegen er regulert til dette.. Er det rett at 
grunneigar skal betale og investere for oppgraderinger av kommunal veg til tømmerdrift, for så å 
ikkje få nytte av investeringer i vegen sidan den så er regulert ned kort tid etterpå? I praksis 
hindrer dette å kjøre ut tømmer med henger, slik at transportkostnadene blir betydelig høgare 
siden man må kjøre dobbelt antall turer for å frakte ut samme mengde tømmer.Belastning på 
vegen blir dermed også auka ifbm. tømmeruttak. Kan du ta ein kikk på denne saken også, og kva 
premisser som var sagt for utbetaling frå skogfondet og oppgradering av Kleivdalsvegen i 2012?



Mvh Øyvind Kleivdal
Tlf: 41 51 87 81
 Sjå vedlagt skjermdump frå skogfondet frå 2013.


